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L’alcalde de Sant Adrià de Besòs,
Joan Callau, està sent investigat
per la justícia. Tal com va avançar
El Mundo i han confirmat fonts ju-
dicials a Línia Nord, el jutjat
d’instrucció número 2 de Badalo-
na ha atribuït la condició d’inves-
tigat -nou terme per referir-se a
imputat- a Callau per un pre-
sumpte delicte de prevaricació
administrativa i urbanística, a
més de suposat tràfic d’influències
en l’obertura d’una discoteca el
2008 a les piscines Marina Besòs. 

El decret de sequera que va
aprovar el 2008 la Generalitat va
permetre dotar d’un nou ús les pis-
cines, però la instal·lació del recinte
d’oci nocturn va estar marcada per
la polèmica des del comença-
ment. Finalment, la discoteca va
abaixar la persiana el 2014, quan
portava per nom Atlántida i era

gestionada per Innovaciones Ca-
lem, administrada per un dels
principals empresaris de la nit de
l’estat espanyol, Martín Ferrer. Ac-
tualment els terrenys estan total-
ment abandonats.

Ara s’investiga la possibilitat
que l’Ajuntament -del qual ales-
hores Callau era regidor d’Ur-
banisme- no comptés amb els
permisos necessaris per a l’o-
bertura de la discoteca i no ga-
rantís les mínimes condicions de
seguretat ni ambientals.

CANGA, EL PRIMER
La investigació de Callau està re-
lacionada amb una causa que in-
vestiga el seu antecessor en el cà-
rrec, Jesús Canga. L’exalcalde
està investigat des del 2015, arran
d’una querella interposada per
Sant Adrià Beach, que acusa Can-
ga de presumpta estafa i prevari-
cació. L’empresa va denunciar
que l’exbatlle hauria atorgat a Gi-
mesport la concessió dels terrenys
-propietat del Consell Comarcal

del Barcelonès-, mentre que
aquesta empresa cobrava a Sant
Adrià Beach com a subarrenda-
tària. A més, els responsables d’a-
questa última societat denuncien
que no se’ls va tornar la inversió
feta quan Innovaciones Calem es
va fer càrrec de la gestió.

Aquesta, de fet, és la causa
principal i ara el jutge n’ha obert
una de separada, en la qual s’in-
vestiga Callau. A més de l’actual al-
calde, també estan investigades
onze persones més, entre les quals
el mateix Canga, diversos empre-
saris relacionats amb la discoteca,
l’actual secretari municipal de l’A-
juntament, l’exregidor de Serveis
tècnics i actual director de l’em-
presa pública Eusab, Ricardo Sil-
vestre, i dos tècnics del consistori.

El jutjat demana a l’Ajunta-
ment que aporti informació sobre
les concessions a Gimesport i
sol·licita al secretari que entregui
un llistat amb tots els responsa-
bles de concedir llicències d’acti-
vitats que ha tingut l’Ajuntament

des del 2007. Per la seva banda,
Callau ha declinat la possibilitat
de fer declaracions al respecte a
petició d’aquesta publicació i no-
més ha dit que encara no ha re-
but cap notificació dels jutjats. Se-
gons ha pogut saber Línia Nord,
l’alcalde ha convocat els portaveus
dels grups municipals a una reu-
nió demà al migdia per informar-
los sobre el procés judicial.

L’OPOSICIÓ, A L’ESPERA
Els grups de l’oposició esperen
que Callau ofereixi explicacions
i fins i tot alguns, com Sant Adria
en Comú, ja en demanen la di-
missió. “Com a mínim, hauria
d’abandonar els càrrecs mentre
estigui investigat”, assenyala el
seu portaveu, Joan Belda, que
també avança que demanaran la
dimissió de Silvestre i, conjun-
tament amb ERC, la reactivació
de la comissió informativa mu-
nicipal sobre el cas. Ciutadans, en
canvi, no demanarà la dimissió si
Callau no és processat i des

d’ICV-EUiA apunten que, inde-
pendentment del procés judi-
cial, l’alcalde hauria de dimitir pel
cas pel qual se l’investiga. “No de-
manarem la dimissió, però no-
saltres marxaríem”, diuen. Per la
seva banda, la portaveu de MES,
Isabel Marcuello, reclama que
Callau posi el seu càrrec a dis-
posició. “En la seva situació, no
pot estar al capdavant del govern
municipal”, argumenta. Per úl-
tim, ERC ha presentat una ins-
tància per demanar a l’Ajunta-
ment totes les comunicacions i
demandes que ha fet la Fiscalia i
el jutjat al consistori. 

L’oposició, doncs, no té per
ara una línia d’actuació conjun-
ta. Un escenari que podria canviar
en funció de la reunió de demà.
Mentrestant, el moviment als
jutjats continua i el magistrat ha
arxivat provisionalment la cau-
sa principal. Sant Adrià Beach,
però, ha recorregut la decisió i la
peça separada, la que implica Ca-
llau, continua en marxa.

En Portada

Sota els focus de la justícia
» Un jutge investiga l’alcalde de Sant Adrià per l’obertura d’una discoteca el 2008 a Marina Besòs

» La causa està relacionada amb la investigació a l’exalcalde Jesús Canga pel mateix motiu

Andreu Merino
SANT ADRIÀ

L’alcalde de Sant Adrià, Joan Callau, està sent investigat pel cas de la discoteca de Marina Besòs. Foto: Arxiu
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per Jordi Lleal 

Quin sidral s’ha muntat als
cercles polítics madrilenys amb
l’anunci de la conferència de
Puigdemont, Junqueras i Ro-
meva a la qual han convidat a
tots els partits polítics, cos di-
plomàtic i altres personalitats
públiques. Les reaccions han
estat primer, un escàndol en
contra de l’alcaldessa de Ma-
drid, Manuela Carmena, per
llogar l’auditori “Caja de Mú-
sica”. Cristina Cifuentes de-
clarant que és una mera con-
ferència traient-li el valor que
pot tenir la presentació, dels
“tres mosqueters” pel diàleg,
dient que això és il·legal perquè
els tribunals ja han dictat que
el procés independentista és
il·legal. PP i PSOE, s’han pro-
nunciat sobre el tema en ter-
mes semblants, no donant ni
un mínim de valor a l’intent ca-
talà d’explicar-se d’una forma
clara i tranquil·la sobre què es
vol fer. Seguint la corretja de

transmissió, en Xavier Garcia
i Miquel Iceta, han assegurat
que no hi assistiran, potser
veient 13TV i escoltant la
COPE,  ja tindran prou infor-
mació imparcial i contrastada.
Andrea Levy, amb Alícia Sánc-
hez, Santi Rodríguez i l’inefa-
ble Albert Boadella es mani-
festen en contra de la confe-
rència, apuntalats per les ma-
nifestacions de Falange, So-
cietat Civil Catalana, Ciuta-
dans i  els candidats a la se-
cretaria general del PSOE. 

Tots aplegant la flor i nata
del nacionalisme espanyol,
amb cap argument polític. Tot
és odi, rancor, infàmia, totali-
tarisme que ja no els van dei-
xar parlar al Senat (la cambra
de representació territorial) i
ara no admeten que parlin a
Madrid, la capital de les es-
sències pàtries. Això és un sig-
ne de covardia i debilitat, vol
dir que ja hem guanyat!   

Un diari participatiu

4Lliçons de democràcia

Actualitat a la xarxa

#ElProcésAMadrid #JornetFaLEverest

@AncMadrid: Puigdemont: “Hoy el pueblo
de Madrid está aquí perfectamente repre-
sentado por su alcaldesa para buscar solu-
ciones y no obstáculos". 

@VientuNordes: Kilian Jornet, un ex-
traterrestre encerrado en un cuerpo hu-
mano, asciende el Everest en 26 horas... y
hoy la noticia es la liga del Real Madrid. 

#TornaSánchez

@Gargotejant: La diferència entre avals i
vots en el cas de la Susana Díaz ens
demostra per què sovint els polítics insis-
teixen a fer primàries a mà alçada. 

per Àlex Mañas (ICV-EUiA Badalona)

4Un canvi estratègic
Un diari plural

El diari que tenen a les mans ha
acceptat aquest text com a res-
posta a un article que l'Estanis
Alcover va publicar setmanes en-
rere sota el títol “El futur de la
premsa local passa per la Casa de
la Vila?”. El futur del periodisme
no passa per un sol lloc, per sort,
però això no treu poder inter-
pel·lar la pregunta.

Amb l'Estanis, amb qui vam
ser col·legues uns anys a Revista
de Badalona i també a El Punt,
comparteixo el paper impor-
tantíssim del periodisme en
nuar la formació de la identitat
(sempre un concepte dinàmic,
aquí l'afegit és meu) des del re-
lat de la quotidianitat més pro-
pera. Aquest paper insubstitu-
ïble està en el cor mateix de la
premsa local, per bé que avui les
fronteres entre el que és 'prem-
sa' o no són més difuses que
mai, la qual cosa no és negati-
va per si mateixa.

La cosa va de preguntes, de
repensar límits, de desbordar
etiquetes. Afegeixo, per tant, al-
gunes preguntes que són opor-
tunes i que cal que plantegem
també. Quin és el paper de la
premsa en paper? Com es rela-
ciona amb els nous formats
transmèdia? Quin paper tenen
les noves narratives en les gene-
racions més joves? Quins models
de negoci tenen sentit avui?
Quin paper hi ha de jugar l'ad-

ministració? Quina responsabi-
litat tenen els mitjans en la pro-
moció de debats crítics i res-
ponsables en el si de les nostres
societats cada vegada més pola-
ritzades i amb evidents esquer-
des de credibilitat i autoritat? 

Són preguntes que donen
per molt. El futur de la prem-
sa local passa per la Casa de la
Vila? En tot cas, hi passen
moltes d'aquestes preguntes
que he apuntat unes línies més
amunt. 

El govern que represento té
les arrels en moltes entitats de
la ciutat i quatre dels 10 mem-
bres hem estat vinculats amb la
comunicació fins fa uns pocs
mesos. Sabem de la importàn-
cia dels mitjans, també que la re-
alitat de la comunicació ha can-
viat, i molt. Estem convençuts
que uns mitjans forts són un in-
gredient imprescindible en una
societat sana i crítica. Els hem
trobat a faltar sovint en la feina
que hem fet des de la societat ci-
vil. Venim d'uns anys difícils i
convulsos en els mitjans pú-
blics locals.

En la nostra responsabilitat
com a gestors hem recuperat
subscripcions a mitjans escrits
i hem diversificat i ampliat les
capçaleres que entren a les tau-
les de l'Ajuntament, hem fet una
política més equilibrada de ges-
tió de la publicitat i hem im-

pulsat un model de mitjans pú-
blics eminentment professio-
nals. I crec que amb encert.
N'estic, n'estem, contents, vaja.
Els mitjans disposen ara d'un
estatut del treballador i han
sortit de la política de blocs
electorals, fet que demostra
maduresa i compromís amb la
funció social del periodista. La
innovació i la imaginació són
valors en uns mitjans que han
multiplicat la producció pròpia
i que són més sostenibles que
abans econòmicament.

Repensar els mitjans pú-
blics, sí. I fer-ho des de la pers-
pectiva professional, sobretot. 

N'estic content, com a polí-
tic —visió compartida amb Jose
Téllez— i com a periodista. Te-
nim uns mitjans públics més
compromesos i implicats... i crí-
tics quan cal i toca amb el go-
vern. El model de mitjans de l'ac-
tual govern és deixar als mitjans
que facin la seva feina. No sé si
això és molt o és suficient. Però
és, crec, el millor que podem fer.
Perquè aquesta feina l'han de fer
els periodistes. I només tindrà
sentit si la fan els periodistes.

L'administració ha de ser jus-
ta i transparent en el seu tracte
amb els mitjans, acompanyar
sense interferir. En definitiva,
reforçar i comprometre's amb el
que ha de ser el periodisme: una
eina al servei del ciutadà.

per Oriol Lladó, primer tinent d’alcaldia de Badalona

4Una eina al servei del ciutadà
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@Espaolito5: Puigdemont da una 
conferencia en Madrid y salen fachas 
de todas las esquinas. Y les daba miedo
Le Pen.

@FanaletFernando: -Rajoy ja ha felicitat
el guanyador.
- Pedro Sánchez?
- No, home, el Madrid.

@eduardvoltas: Mai Catalunya havia 
parlat així de clar. El catalanisme ha mutat
en una cosa nova i millor. Pilota a la teulada
de l'estat espanyol.

Opinió en 140 caràcters

Parlen els
veïns

Joan
“Si fa no fa, està tot
més o menys igual.
No he notat cap
gran canvi. A nivell
de gestió adminis-
trativa tot continua
igual. Crec que l’e-

quip de govern té molt bones intencions
però està una mica despistat, suposo
que per manca d’experiència.”

Mari Carme
“Sí. L’alcaldessa
que hi ha ara no
m’agrada. Inde-
pendentment del
partit, quan mana-
va García Albiol es
notava que hi havia

més proximitat, se’l veia per la ciutat.
A més, ell va guanyar les darreres elec-
cions i hauria d’estar governant.”

Mónica
“Em fa la sensació
que el govern és in-
existent, que no està
gaire pels veïns. Em
costa molt dir que
en aquests dos anys
hagin fet gaire coses

i, de fet, no em transmeten gaires con-
fiança. La mobilitat i la millora dels carrers
haurien de ser prioritats.”

Adrià
“Està molt millor.
S’ha doblat la parti-
da de seguretat, han
liquidat les unitats
Omega i es veu més
policia als barris,
com a Canyadó.

Culturalment també s’ha progressat,
encara que jo crec que una ciutat com
aquesta necessita un auditori.”

Creus que Badalona ha canviat en els últims dos anys?
per Toni Enguix

Un diari obert

Aviat farà dos anys de la formació del
govern que a la nostra ciutat va supo-
sar un canvi vers les polítiques muni-
cipals aplicades en els darrers anys.

Des del nostre grup municipal vàrem
apostar per gestionar unes competències
que pretenien i pretenen situar Badalona
com una ciutat del segle XXI, és a dir, una
ciutat que pensa, planifica i gestiona els
seus recursos i territori tenint en comp-
te els reptes de la societat i el món que ja
estem vivint, valorant tant els seus reptes
i oportunitats com també els seus perills. 

És per això que sota l’inspirat nom
de Badalona Pròspera i Sostenible
vam agrupar les competències vincu-
lades al Desenvolupament Econòmic
i el Medi Ambient. 

Una aposta que pretén situar en el
marc conceptual i de la pràctica de la
gestió pública diària l'estreta relació que
ha d’existir entre les activitats econò-
miques i la sostenibilitat. Avui en dia les
ciutats han de fer apostes de desenvo-
lupament econòmic que tinguin com a
palanca motor un valor intangible però
d’enorme capacitat de transformació
social i possibilitats de generació de
nous jaciments d’ocupació, les ganes de
la gent de viure bé però viure diferent. 

La ciutadania vol seguir gaudint dels
estàndards de qualitat del vell estat del
benestar però vol consumir respectant els
drets laborals dels productors, utilitzant
criteris de proximitat, reduint la petjada
ecològica de la seva quotidianitat, etc. En
el nostre entorn europeu podem trobar
un munt d’exemples de com la rehabili-
tació, la reutilització, la proximitat i els
drets econòmics, socials i culturals han fet
que ciutats amb passats industrials si-
milars al nostre prosperin i trobin el seu
nou motor de desenvolupament. 

Les ciutats del segle XXI no han
d’esperar inversions externes per al seu
desenvolupament econòmic. Ans al
contrari, han de buscar estratègies de

creixement endogen que apostin per
buscar i potenciar el talent local i facin
de les estratègies de resiliència la seva
principal indústria local. 

La Badalona del XIX i XX era per a les
empreses només un espai, un lloc on era
fàcil externalitzar els costos ecològics de
la producció abocant al mar residus lí-
quids i enterrant a la sorra els residus sò-
lids. Apostem per superar aquest vell es-
quema, volem que per la Badalona pro-
ductiva la ciutat no sigui un espai sinó un
territori. Un territori on interactuar, on
generar externalitats positives socials i ur-
banístiques. Una Badalona, en definiti-
va, que sàpiga convertir els vells polígons
industrials del segle XX en nous espais
d’activitat econòmica del segle XXI. 

Ja ho estem fent, sumant, comptant
amb la indústria que encara tenim i vo-
lem mantenir i situant la nostra ciutat
com el lloc que es miren amb interès
aquelles activitats econòmiques vincu-
lades al coneixement, al benestar de les
persones i a la sostenibilitat que ja no te-
nen lloc a la ciutat veïna. Transformar sen-
se generar processos de gentrificació, fer
ciutat compacta i mixtura d’usos sense se-
gregar espais urbans amb vells esquemes
del passat, fer compatible que en el ma-
teix barri i la mateixa ciutat s’hi pugui viu-
re, estudiar, investigar, treballar i gaudir.
Ho podem fer en un entorn incompara-
ble. Unes hectàrees de sòl industrial
dins del casc urbà i davant de mar que ens
fan un cas únic al món, ho fan possible.
Volem generar el consens polític social
i ciutadà necessari perquè aquesta trans-
formació estratègica sigui compartida
per tothom. Només amb grans consen-
sos les ciutats poden fer grans trans-
formacions a mitjà termini. Per això ni
buscarem titulars ni resultats immediats.
Nosaltres som bella política amb B,
aquella que vol transformar de debò i per
tant ho fa amb molt de treball, molt de
rigor i bona gestió. Els altres cap a un tuit.

per Àlex Mañas (ICV-EUiA Badalona) per Xavier García Albiol (PP Badalona)

Estos días se celebran dos años de las
elecciones municipales, unos comicios
en los que, como bien sabrás, la candi-
datura que yo encabezaba consiguió
ganar en 30 de los 34 barrios de la ciu-
dad. Más de 30.500 votos avalaron nu-
estra gestión por parte de los vecinos,
que valoraron el trabajo que se había re-
alizado durante los peores años de la cri-
sis económica. Los resultados fueron cla-
ros: doblamos en votos al partido que
quedó en segundo lugar. Solo un pacto
de perdedores, con el necesario respal-
do del PSC, regaló la alcaldía a la CUP.

Desde el primer momento avisé de
que ese era el peor gobierno que Bada-
lona podía tener. Una amalgama de par-
tidos más pendientes de sus propios in-
tereses que de los problemas reales de
los vecinos. Desgraciadamente, el tiem-
po me ha dado la razón. Durante estos
dos años hemos podido ver en nume-
rosas ocasiones cómo los dirigentes
municipales han priorizado asistir a
actos partidistas en vez de estar en la ca-
lle escuchando a los vecinos. Además,
unos actos que siempre han tenido el
mismo objetivo político: pedir la inde-
pendencia de Catalunya.

Y mientras algunos pierden el tiem-
po en fantasías independentistas, son
muchísimos los vecinos que me paran
para transmitirme la gran preocupación
que tienen por la degradación que cada
vez es más evidente en sus barrios.
Desde Llefià a la Salut, pasando por Llo-
reda, Nova Lloreda, Bufalà, Sant Roc, Ar-
tigues, la Morera o Pomar entre muchos
otros. Estoy convencido de que has po-
dido comprobar que desde hace meses
las calles están más sucias que nunca, la
mayoría de parques infantiles están en
unas condiciones lamentables y, lo que
es peor, los incívicos campan a sus anc-
has. Y esto me preocupa muchísimo. 

El Ayuntamiento debe velar por ha-
cer más fácil y mejor la vida de sus ve-

cinos. Por eso, no concibo de ninguna
manera esta dejadez de funciones que
tienen los actuales dirigentes. Está cla-
ro que la limpieza y la seguridad no son
las prioridades del gobierno de la CUP,
pero el problema de esta ineficacia a la
hora de gobernar es que las consecu-
encias las pagamos todos. Porque des-
de el despacho se ve todo muy fácil y pa-
rece que en la ciudad no existan pro-
blemas, pero los hay, y muchos. Pero cla-
ro, para conocerlos y poner remedio hay
que salir a la calle y querer arreglarlos.

La reducción del número de policías
en las calles, así como la permisividad con
los que no se comportan, está provo-
cando que, nuevamente, problemas que
habíamos casi eliminado vuelvan a estar
muy presentes en vuestro día a día. Es
muy desolador ver cómo todo el esfuer-
zo que hicimos durante cuatro años
para dignificar todos los barrios de Ba-
dalona ya se haya echado a perder y, en
algunas zonas de la ciudad, la situación
es ya insostenible. Porque es realmente
triste pasear por algunas calles y tener
que sortear la suciedad que se acumula
en las aceras. Y ya no triste, sino que es
realmente peligroso llegar a casa y tener
que pasar por determinadas zonas.

Y todo esto tiene un gran responsa-
ble, que no es otro que el PSC. Espero
que en algún momento se den cuenta de
que no pueden seguir dando apoyo y
permitiendo que la CUP siga al frente
del Ayuntamiento. Llevamos dos años
perdidos, nuestros barrios están cada
vez más abandonados y la inseguridad
está creciendo de forma alarmante en
toda la ciudad. Me pregunto qué más
tiene que pasar para poner punto y fi-
nal a la etapa más gris y más ineficaz de
Badalona. Yo voy a seguir trabajando in-
tensamente por vuestro bienestar y te-
néis mi compromiso de que haré todo
lo posible para que recuperéis la calidad
de vida que estáis perdiendo.

4Un canvi estratègic 4Dos años perdidos 
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@encampanya: Victòria èpica contra el
Madrid, remuntada europea inútil i Copa
per salvar la temporada. Gràcies, Bartu, per
tornar-nos als anys 80. #neonunyisme.

KRLS: És un crim execrable, miserable.
Compartim el dolor i ens sumem a la soli-
daritat amb les víctimes i les seves famílies.
#Manchester.

@junqueras: Gràcies als protagonistes 
reals d'avui: els ciutadans de Catalunya que
cada dia renovem el nostre compromís
amb la democràcia.

Opinió en 140 caràcters

Aire fresc

Del 16 al 22 de setembre d’enguany es
desenvoluparà la Setmana Europea de
la Mobilitat, a la qual es convida a par-
ticipar municipis, ONG, escoles i altres
actors interessants en el tema. Des-
conec si l’Ajuntament badaloní té de-
cidit anar-hi o no, però estimo que val-
dria la pena perquè aquest esdeveni-
ment es durà a terme sota el tema de
la mobilitat neta, compartida i intel·li-
gent, com ho indica el seu lema: “Com-
partint s’aconsegueix més”. 

L’organització –que té el suport de
la Comissió Europea- està convençu-
da que mitjançant l'ús de les formes co-
munes de transport, per exemple, es
poden reduir les despeses d’un muni-
cipi i reduir la nostra petjada de car-
boni. Però el millor de tot per als
ajuntaments que hi participin és que
podran conèixer gent nova i inter-
canviar models de treball i idees, tot
experimentant els beneficis de la mo-
bilitat compartida.

A Espanya, el Ministeri de Medi
Ambient és el coordinador de tot l’Es-
tat i en el seu web ens diu que la Set-
mana Europea de la Mobilitat (SEM)
“és una campanya de conscienciació
dirigida a sensibilitzar, tant als res-
ponsables polítics com als ciutadans,
sobre les conseqüències negatives que
té l'ús irracional del cotxe a la ciutat,
tant per a la salut pública com per al
medi ambient, i els beneficis de l'ús de
mitjans de transport més sostenibles
com el transport públic, la bicicleta i
els viatges a peu”.

Un cop d’ull al web oficial de la set-
mana ens aporta part del temari a tre-
ballar, el resum del qual és com una
ciutat –cas de Badalona- pot gaudir de
més qualitat de vida: 

1.Desenvolupar un pla de mobili-
tat sostenible i tenir en consideració els
principis de mobilitat sostenible a la
planificació urbana.

2.Restringir l'accés a determinades
àrees a vehicles motoritzats, prioritzant
així l'espai per a vianants i bicicletes.

3.Construir noves infraestructu-

res per caminar i anar amb bicicleta,
incloent-hi carrils per a bicicletes se-
parats del trànsit, parcs per a vianants
i places, o augmentar les facilitats per
a aparcament de bici.

4.Promulgar mesures per reduir la
velocitat i el soroll del trànsit.

5.Incentivar els empleats dels edi-
ficis públics a anar caminant o en bi-
cicleta a la feina, donant exemple així
a la resta de la ciutat.

6.Realitzar campanyes i projectes
perquè els habitants i turistes estigu-
in informats de com explorar la ciutat
tant caminant com amb bicicleta, com
ara excursions a peu, rutes turístiques
per la ciutat, etc.

Animo l’Ajuntament de Badalona
a fer seva aquesta setmana i portar-la
cap aquí per a fer nostres les dues am-
bicioses metes que la Comissió Euro-
pea ha establert per a la mobilitat ur-
bana: l'eliminació dels cotxes conta-
minants dins les ciutats el 2050 i
avançar cap a la logística urbana d'e-
missions zero en els grans centres
urbans el 2030. 

Si les autoritats badalonines volen
una ciutat amb més qualitat de vida,
han de centrar-se en les quatre àrees
prioritàries que contempla la Comis-
sió Europea: la innovació, la digita-
lització, la descarbonització i la gent.
Un cop fet això, des de la Casa de la
Vila es podrà exigir als ciutadans que
es comprometin a canviar o variar la
manera de moure’s, mitjançant trans-
port públic, en bicicleta o caminant;
demanin permís per utilitzar carrers
públics per a esdeveniments comu-
nitaris i festivals, per poder veure els
beneficis de socialitzar en els seus bar-
ris; unir-se a iniciatives de cotxe com-
partit, tant per estalviar diners com
emissions a l'atmosfera, reservant el
cotxe particular per quan sigui ne-
cessari i, finalment, instar els bada-
lonins a iniciar un diàleg amb les au-
toritats locals per crear espais més
agradables, així com rutes racionals i
continues per a vianants i ciclistes.

per Estanis Alcover i Martí

“Des de fa més de dos anys els baixos
del nostre edifici -l’antiga caserna-
que queden a cobert s’han convertit
en l’aparcament massiu de motoci-
cletes dels veïns de Canyadó. La ma-
joria de vegades, per arribar a aques-
ta zona d’aparcament, no delimitada
com a tal, les motocicletes hi acce-
deixen directament passant pel da-
vant de la porta del nostre edifici i els
veïns, per sortir de la porteria, hem
de vigilar per no ser atropellats.

En altres ocasions, algunes mo-
tocicletes hi accedeixen per la riera
Canyadó, per la zona més propera a
l’antiga escola Lola Anglada. 

Cal tenir en compte que en aquest
accés hi ha un parc infantil que, es-
pecialment a la tarda, acostuma a es-
tar ple de nens.

En moltes ocasions hi ha con-
ductors de motocicletes que han pas-
sat conduint pel davant de la zona in-
fantil esquivant nens. No han servit
de res les recriminacions que els
han fet les persones que hi eren pre-
sents.

Qualsevol dia laborable a partir de
les 18 hores, a la zona esmentada, es
poden comptabilitzar entre 40 i 50
motocicletes estacionades, a part de
les que aparquen a les columnes de

davant l’accés a l’edifici. Aquests ve-
hicles han utilitzat qualsevol de les
dues vies d’accés esmentades sense ni
tan sols baixar de la moto per tal d’ar-
ribar al pàrquing triat.

És molt important destacar que
una vegada les motocicletes estacio-
nen tenen el motor i el tub d’escapa-
ment calent i a menys de 10 metres
hi ha el parc infantil.

El que volem el veïnat és que es
delimiti una zona d’aparcament cla-
rament pintada al terra, i que s’hi avi-
si que el servei de grua municipal re-
tirarà els vehicles aparcats fora d’a-
questa zona. També volem que l’A-
juntament instal·li pilones als dos ac-
cessos utilitzats incorrectament pels
conductors.

Finalment demanem al nostre
Ajuntament que efectuï un segui-
ment i que intervingui quan hi hagi
persones que no respectin els seny-
als”.

Fins aquí, la carta que l’AVV hem
enviat a l’Ajuntament a petició dels
veïns afectats. 

Així mateix, l’AVV també volem
que es controli millor l’ús de l’espai
comú que fan alguns motoristes de
tot el barri.

Ara esperem la resposta.

per Associació de Veïns de Canyadó

4Més qualitat de vida 4Carta oberta a l’Ajuntament

Un diari compromès
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SOLIDARITAT4A Catalunya
hi ha un centenar d’infants d’entre
0 i 6 anys que viuen en centres de
protecció. Són nens i nenes que du-
rant un temps no poden estar amb
la seva família biològica perquè no
se’n pot fer càrrec i necessiten una
família acollidora que els ofereixi
l’entorn d’atenció, dedicació, esti-
mació i tendresa que necessiten. 

És en aquest sentit que el De-
partament de Treball, Afers So-
cials i Famílies ha dissenyat un pla
estratègic per aconseguir més fa-
mílies d’acollida. Aquest pla conté
mesures de suport econòmic, tèc-
nic i administratiu per a les famílies
acollidores i una campanya inten-
siva i sectorialitzada de promoció
de l’acolliment i de cerca de famí-
lies. L’objectiu és garantir el dret
dels infants a viure en família acon-
seguint que cap nen o nena de 0
a 6 anys visqui en un centre d’a-
collida o residencial. 

Qui són aquests nens i nenes?
Els infants que esperen una família
d’acollida són infants que, per di-
ferents motius, no poden estar
amb la seva família durant un
temps. És llavors quan la Direcció
General d’Atenció a la Infància i l’A-

dolescència (DGAIA) se’n fa càrrec
i n’assumeix la tutela fins que la fa-
mília biològica de l’infant resol els
problemes que li impedeixen ocu-
par-se’n. Durant aquest temps, els
menors tutelats poden viure en
un centre, amb la família extensa
(avis, tiets, etc.) o en una família aco-
llidora. La Direcció General d’Aten-
ció a la Infància i a l’Adolescència
(DGAIA) i l’Institut Català d’Acolli-
ment i de l’Adopció (ICAA) han de-
cidit apostar per l’acolliment fami-
liar davant del que es fa en centres
per garantir el dret dels infants a viu-
re en família. 

El centenar de nens i nenes
d’entre 0 i 6 anys que viuen en cen-
tres són majoritàriament grups de
germans o infants amb algun tipus
de dificultat en el seu comporta-
ment o diversitat funcional.

Qui pot acollir un infant o ado-
lescent?
Les persones que volen acollir un
infant o adolescent han de dispo-
sar de temps, col·laborar amb els
professionals que fan l’acompan-
yament durant l’acolliment i ac-
ceptar i respectar la història de l’in-
fant i el règim de visites de la fa-
mília biològica. Per fer l'acolli-

ment, tots els membres de la fa-
mília, incloent-hi els fills i filles, si
n'hi ha, han d'estar-hi d'acord.

Quines famílies són més neces-
sàries?
Actualment, hi ha 612 famílies
acollidores a Catalunya que em-
paren 1.017 nens i nenes, però en
calen més. Per això, l’ICAA fa una
crida a totes les famílies que pu-
guin fer aquest gest solidari i com-
promès. Per tal d’aconseguir la
fita que cap nen o nena de menys
de 6 anys estigui en un centre, ca-
len especialment famílies que pu-
guin destinar als infants una gran
dedicació i que tinguin flexibilitat
en els seus horaris. 

Per altra banda, també són
necessàries famílies que es pu-
guin constituir en Unitat Convi-
vencial d’Acció Educativa (UCAE).
Per constituir aquestes unitats, cal
que les persones que volen rea-
litzar l’acolliment tinguin titulació,
formació i experiència en l’àmbit
de la infància i l’adolescència per
tal de poder atendre infants i
adolescents amb necessitats edu-
catives especials, malalties crò-
niques o trastorns de conducta i
grups de germans.

L’acolliment familiar,
un gest solidari i compromès

» La Generalitat busca un centenar de famílies acollidores per a nens i nenes d’entre 0 i 6 anys

PRIMER PAS
Presentar la sol·licitud d’acolliment i els 
documents requerits a una de les seus 
territorials de l’ICAA o a una Institució 
Col·laboradora d’Integració Familiar.

SEGON PAS
Inici del procés de formació i valoració: 

inclou mínim dues entrevistes individuals 
i una entrevista al domicili.

TERCER PAS
Elaboració de l’informe psicosocial, 
el qual descriu les característiques de la família,  
el tipus d’acolliment més idoni i determina 
el perfil de l’infant susceptible de ser acollit.

QUART PAS
Cerca de la família més idònia per a l’infant.

CINQUÈ PAS
L’últim pas consisteix a posar en marxa 
el pla d’acoblament. Es tracta d’un 
procés d’acostament progressiu 
entre l’infant i la família acollidora.

Què cal fer per acollir?

El Departament de Treball, Afers Socials i Famílies ha dissenyat un pla per aconseguir més famílies d’acollida. Foto: Arxiu

acolliment.gencat.cat
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Badalona

HABITATGE4Barris poc densos i
poc desafavorits socioeconòmi-
cament. Aquest és el perfil de zo-
nes de la ciutat on el govern mu-
nicipal vol projectar les tres pri-
meres promocions d’habitatge
públic de lloguer social.  Unes pro-
mocions que serviran per crear un
parc municipal de 40 a 50 pisos a
la ciutat, fins ara inexistent.

El Consell Municipal d’Habi-
tatge, coordinat per l’Ajuntament
i del qual formen part entitats so-
cials, actors econòmics i sindicats,
hauran de decidir ara quina és la
ubicació definitiva d’aquestes pro-
mocions. La voluntat és no cons-
truir els tres edificis en la matei-
xa zona i, al mateix temps, fonts
municipals asseguren en declara-
cions a aquesta publicació que la
voluntat és evitar una guetització
d’aquests pisos de lloguer social.
És a dir, no ubicar-los en barris
densament poblats i amb dificul-
tats socioeconòmiques. En aquest
sentit, alguns dels barris que com-

pleixen amb aquestes caracterís-
tiques són  Montigalà, Manresà,
Canyet, o la Mora. La decisió,
però, encara no s’ha pres.

Sigui com sigui, la construcció
dels habitatges es finançarà a par-
tir dels 21 milions d’euros de su-
peràvit amb els quals l’Ajuntament
ha tancat l’exercici pressupostari
del 2016.

Per la seva banda, la PAH -un
dels actors que més ha reclamat

un parc públic d’habitatge- cele-
bra la iniciativa però recorda que
disposar de pisos públics de llo-
guer social no implica necessà-
riament haver de construir-los.
“Hi ha molts pisos buits en mans
de bancs o la Sareb. També cal
negociar amb ells”, avança el
portaveu de la PAH, Pedro Jesús
Fernández, abans que la plata-
forma valori formalment avui
l’anunci fet per l’Ajuntament.

Badalona estrenarà aviat un parc públic d’habitatge. Foto: Ajuntament

Els nous pisos públics, en barris 
no massificats i poc desafavorits
» L’Ajuntament anuncia les tres primeres promocions d’habitatge
públic de lloguer social, que inclouran entre 40 i 50 pisos en total

Preveuen acabar al juny la
investigació interna del cas FCC

INVESTIGACIÓ4El govern mu-
nicipal espera que l’Ajuntament
enllesteixi a finals de juny la in-
vestigació interna sobre el possi-
ble frau de 12,8 milions d’euros
que Fomento de Construcciones
y Contratas (FCC) -l’empresa ad-
judicatària del servei de neteja-
hauria comès entre el maig del
2010 i el desembre del 2015.

L’executiu de Sabater va de-
nunciar aquestes possibles irre-
gularitats al novembre, quan va
presentar un informe extern que
havia auditat el contracte. El go-
vern municipal també va presen-
tar l’informe a la Fiscalia, que en-
cara no s’ha pronunciat, i paral·le-

lament va obrir una investigació in-
terna, de la qual porta les regnes el
secretari municipal. Ara, aquest ha
demanat comptar amb una sego-
na opinió jurídica en aquesta in-
vestigació interna. Una segona
opinió que serà externa i que l’A-
juntament adjudicarà a través
d’un contracte públic menor, que
com a màxim arribarà als 21.000
euros. Amb tot, el govern munici-
pal espera que les conclusions del
secretari i d’aquest estudi extern es-
tiguin enllestides a finals de juny. 

Mentrestant, FCC continua
prestant el servei amb un contracte
de 22,5 milions d’euros a l’any que
expira el maig del 2020.

Els sindicats debaten sobre 
el referèndum a Badalona

DEBAT4La seu de CCOO a Ba-
dalona va ser escenari dimarts
d’un debat entre tres dels prin-
cipals sindicats establerts a Ca-
talunya sobre el referèndum
d’autodeterminació. 

El portaveu nacional de la
IAC-USTEC, Ramon Font, el
representant de la Intersinci-
cal-CSC, Marc Sallas, i el secre-
tari de Política Territorial i Ac-
ció Social i Migracions CCOO
Catalunya, Toni Mora, van com-
partir els seus punts de vista so-
bre la consulta vinculant que la
Generalitat està previst que con-

voqui a la tardor. El debat va es-
tar moderat per la portaveu del
Pacte Local pel Referèndum,
Lola Sala.

La conversa va centrar-se en
la relació entre referèndum i
qualitat democràtica i drets i
qualitat laboral a Catalunya.

Desenes de persones van as-
sistir en un acte on les inter-
vencions més destacades van
abordar dubtes i preguntes sobre
quin paper hauria de tenir el sin-
dicalisme en una eventual Re-
pública Catalana sorgida d’un re-
ferèndum d’autodeterminació.

Acord amb el SOC per frenar
les contractacions a dit

OCUPACIÓ4A partir d’ara, l’A-
juntament contractarà qualsevol
funcionari, interí o personal tem-
poral a través del Servei d’Ocu-
pació de Catalunya (SOC), de-
pendent de la Generalitat.

L’acord preveu que el SOC
gestioni les ofertes de treball i els
processos de selecció. Les ofertes
es dirigiran a persones aturades
que vulguin millorar la seva ocu-
pació i que estiguin inscrites al Ser-
vei Públic d’Ocupació de Cata-

lunya. Es tracta d’un mecanisme
al qual ja han recorregut altres
municipis catalans.

En el cas de Badalona, però, la
decisió té repercussions políti-
ques transcendents, ja que ha en-
frontat de nou el govern amb el PP
i el PSC. L’executiu emmarca l’a-
cord amb el SOC en la necessitat
de lluitar contra el “clientelisme”,
mentre que l’oposició neguen
amb rotunditat que aquesta hagi
estat mai una pràctica habitual.

Pobresa | Presenten la Taula Sense Llar
Avui a dos quarts d’una del migdia l’Ajuntament presentarà a l’edifici el 

Viver la Taula Sense Llar de Badalona, formada per diverses entitats socials i 
Ajuntament. Serà un espai de coordinació de polítiques públiques d’atenció a
persones en situació d’alta vulnerabilitat habitacional i risc d’exclusió social. 
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Albert Pla, durant el seu concert de diumenge. Foto: Línia Nord

GUARDÓ4L’organització del
Cryptshow Festival ha anunciat
que l’autor de còmic underground
Gilbert Shelton ha estat l’escollit
per rebre l’11è Premi Serra Cir-
cular que cada any entrega aquest
certamen local de gènere fantàs-
tic i terror, que té els curtmetrat-
ges com a eix vertebrador però
que cada any ha anat incremen-
tant l’oferta d’activitats paral·le-
les, centrades en la literatura o el
maquillatge.

Shelton va començar a des-
puntar l'any 1959 amb les històries
de Superserdo (Wonder War-
thog), on parodia la figura del su-
perheroi, i poc després va crear Els
fabulosos Freak Brothers, l’obra
que li ha suposat més reconeixe-
ments a l’escena nord-americana.

Gilbert Shelton
rebrà l’11è Premi
Serra Circular

TEATRE4Què passaria si tres
parelles participessin un diven-
dres a la nit en una sessió de te-
ràpia sense terapeuta? Aquest és
l’interrogant que es planteja i
executa Sota Teràpia, l’obra de
Matías Federico que arriba diu-
menge a les set de la tarda al Te-
atre Zorrilla.

Amb Dafnis Balduz, Marina
Gatell, Cristina Plazas, Miquel
Sitjar, Andrés Herrera i Merit-
xell Huertas sobre l’escenari,
Sota teràpia és una comèdia es-
bojarrada que el director Daniel
Veronese ha sabut portar al seu
terreny. 

El seu principal mèrit és que
sota l’aparença de comèdia lleu-
gera, el muntatge sedueix l’es-
pectador a través d’una qüestió
que, en major o menor grau,
afecta a tothom: l’enigmàtic món
de les relacions de parella.

‘Sota teràpia’: 
les relacions de
parella, al Zorrilla

Possible demanda per cremar la
foto del rei al concert No Callarem
CENSURA4El concert contra
la censura i a favor de la lliber-
tat d’expressió No Callarem,
celebrat diumenge al parc de
Gran Sol de Llefià, podria aca-
bar als tribunals. Tal com ha
avançat Badalona Comunica-
ció i ha confirmat aquesta pu-
blicació, la Delegació del go-
vern espanyol a Catalunya po-
dria denunciar la crema de la
foto del rei que es va produir so-
bre l’escenari. Fonts de la Dele-
gació expliquen que s’ha enca-
rregat un informe intern que va-
lori la possibilitat d’emprendre
o no mesures legals contra
aquest fet. El clam multitudinari

contra la censura, doncs, podria
acabar de nou als jutjats.

Segons l’organització, 4.500
persones van assistir a un esde-
veniment organitzat pel col·lec-
tiu No Callarem, que va progra-
mar un concert amb dotze hores
de música, amb trenta artistes
sobre l’escenari. Txarango, Al-
bert Pla, Fermín Muguruza, Ovi-
di 3, Lágrimas de Sangre, Mai-
ka Makovski, KOP, Maria Arnal
i Marcel Bagès, Mishima o Che
Sudaka van ser alguns dels que
van posar la música en aquest es-
deveniment reivindicatiu que
va fer bullir el parc durant tot el
dia. Tot plegat, amb la voluntat

de denunciar els últims casos de
censura patida per artistes o
tuitaires a l’estat espanyol, amb
el raper mallorquí Valtonyc com
a màxim exponent. El músic ha
estat condemnat a tres anys i mig
de presó per unes lletres críti-
ques amb la monarquia espan-
yola i Joan Carles I i que men-
cionaven la banda ETA. 

Amb el crit final de “no tenim
por”, artistes i públic van cloure
un acte multitudinari en forma
d’autoinculpació col·lectiva. “Mai
més no ens imputaran soles”, va
ser el missatge que durant el
concert va publicar No Calla-
rem a les xarxes socials.
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Doble ració de convivència 
als barris del sud i al port

TRIBUNALS4L’exregidor de Se-
guretat durant el mandat del
PP, Miguel Jurado, haurà de de-
clarar davant d’un tribunal
arran d’una denúncia interpo-
sada el 2015 per la Plataforma
Sindical Unitària (PSU). El sin-
dicat va acusar dos responsables
de la Guàrdia Urbana de pre-
sumpta prevaricació per una
suposada retirada d’una multa
de trànsit.

Els responsables policials ja
van declarar i ara serà el torn
de Jurado i del Major de la po-
licia local.

El regidor popular sempre ha
negat qualsevol implicació en la
suposada retirada d’una multa
però tot i així haurà de donar ex-
plicacions davant de la justícia.

Jurado declararà
per la presumpta
retirada de multa

JOVENTUT4La Generalitat de
Catalunya s’ha compromès amb
l’Ajuntament a augmentar la do-
tació econòmica que rep el con-
sistori per desenvolupar les seves
polítiques públiques de joventut.
L’acord es va ratificar en una tro-
bada feta aquest dimarts en què
han estat presents l’alcaldessa,
Dolors Sabater, el regidor Francesc
Duran i la directora general de Jo-
ventut, Marta Vilalta.

La dotació econòmica de la Ge-
neralitat podrà adjudicar-se un
cop s’hagi aprovat el nou Pla Lo-
cal de Joventut, que es presenta-
rà al ple de juliol. És un requisit in-
dispensable per poder optar al su-
port econòmic, però com que Ba-
dalona no disposava des del 2011
d’un pla actualitzat, les ajudes re-
budes en els darrers anys han es-
tat inferiors a les que han perce-
but altres municipis de l’entorn.

Més diners de la
Generalitat per les
polítiques juvenils

COMUNITAT4Els barris del dis-
tricte 6 van celebrar dimarts la se-
gona Jornada per la convivència
intercultural a Badalona Sud. Hi
van participar unes 60 persones,
entre els quals els tècnics de con-
vivència que treballen al districte,
amb l’objectiu de crear un espai de
debat i reflexió al voltant del tre-
ball comunitari al territori.

També hi van prendre part els
coordinadors de projectes d’In-
tervenció Comunitària Intercul-
tural (ICI) de la Cañada Real
(Madrid), Sant Cosme (El Prat de
Llobregat) i Sant Boi de Llobre-
gat, la qual cosa va propiciar l’in-
tercanvi d’experiències sobre la

feina que s’està fent en aquests
municipis. Els punts centrals de
la segona edició d’aquesta ini-
ciativa van ser abordar el debat
sobre el treball en xarxa i el tre-
ball enfocat des del punt de vis-
ta del gènere, per aconseguir un
intercanvi d’informació útil entre
administracions i entitats que
treballen al districte.

El 14 de juny els tècnics tras-
lladaran les conclusions de la jor-
nada a la ciutadania en el marc
d’una trobada comunitària. Fonts
municipals avancen que les pri-
meres conclusions evidencien la
necessitat de potenciar l’activitat
generada per les entitats socials del

districte, on el teixit associatiu
agrupa molts veïns.

CULTURA XINESA AL PORT
Des de demà fins al diumenge, el
port celebrarà la festa de Duanwu,
una festa mil·lenària xinesa que se
celebra el cinquè dia del cinquè més
del calendari lunar xinès. Durant
tot el cap de setmana hi hauria
mostres de gastronomia xineses i
tallers de folklore i artesania.

Dissate i diumenge es durà a
terme el  primer Festival de Maig
Dragon Boat, una espectacular
modalitat de piragüisme amb em-
barcacions acolorides i amb la fi-
gura d’un drac com a símbol.El Dragon Boat arriba a Badalona. Foto: Ajuntament
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Santa Coloma

PARTICIPACIÓ4El parc de Can
Zam veurà definits els seus usos
a través d’un procés participatiu
que l’Ajuntament preveu cele-
brar un cop hagi passat la Festa
Major, al setembre. El procés ha
de permetre desenvolupar la se-
gona fase del parc i l’alcaldessa,
Núria Parlon, assegura que l’ob-
jectiu és arribar a “tots els col·lec-
tius i persones individuals”, més
enllà de les organitzacions i en-
titats que centren la seva acció en
el parc. El govern municipal
aportarà una proposta que, en
paraules de Parlon, tindrà com
a  eixos principals la “recupera-
ció de l’espai” i la voluntat de
convertir el parc en un indret de
“referència cultural”.

Per la seva banda, la Plata-
forma per a la Defensa de la Se-
rra de Marina i Can Zam avan-
ça que també treballa en la pro-
posta que presentarà al procés
participatiu. En aquest cas, la
plataforma reivindica establir

els usos de zona verda i obre la
porta a ubicar-hi equipaments
municipals. Això sí, asseguren
que rebutjaran reservar cap es-
pai a Can Zam exclusivament
per a grans esdeveniments, com
ara el Rock Fest que se celebra-
rà del 30 de juny al 2 de juliol.

Precisament, a l’espera que
passat l’estiu es comenci a des-
encallar el seu futur, el parc
acollirà aquest cap de setmana

dues activitats. La primera,
aquest diumenge, amb la cele-
bració del setè festival Holi Bar-
celona, basada en una tradició
hindú amb es colors com a pro-
tagonistes.

D’altra banda, durant tot el
cap de setmana, el parc serà es-
cenari de la Festa Ibera, que re-
crearà la vida al poblat iber de
Puig Castellar amb diferents
demostracions i tallers.

El parc de Can Zam, pendent del seu futur. Foto: Arxiu

El procés participatiu sobre els
usos de Can Zam, al setembre
» L’Ajuntament preveu definir els usos del parc a través d’un 

procés participatiu que començarà després de la Festa Major

El Parc Europa acull aquesta
setmana la fira Veu Animal

FIRA4L’Associació Veu Animal,
sense ànim de lucre i fundada el
2002 amb l'objectiu de vetllar
pels drets dels animals, celebra
aquest dissabte al Parc Europa
una nova edició de la seva fira.

L’associació ha plantejat l’es-
deveniment com una festa fami-
liar en què des de les deu del matí
fins a les nou de la nit s’hi faran
desfilades d'animals en adopció,
balls, música, xerrades, concursos
de mascotes, activitats per als
més petits i el sorteig una gran cis-
tella de productes ecològics. A
més, els visitants també podran

conèixer de primera mà diverses
protectores d’animals que pren-
dran part en la fira.

La gran novetat en el progra-
ma d’enguany és la paella popu-
lar vegana que es farà a dos quarts
de dues de la tarda. Tindrà un cost
de tres euros i els beneficis es des-
tinaran a l’associació Veu Animal.

Les persones voluntàries
que treballen per l’associació es
dediquen a auxiliar, rescatar i
acollir els animals que tinguin
necessitats d’atenció veterinària,
així com aquells que estiguin en
alguna situació de perill.

Dos mesos d’obres al
clavegueram del carrer Padró
REFORMES4Dilluns van co-
mençar les obres de renovació
del sistema de clavegueram del
carrer del Padró, entre els carrers
Sagarra i Sant Silvestre.

Les obres han estat adjudi-
cades per l’Ajuntament a l’em-
presa Crobiser per un import to-
tal que supera els 77.000 euros.

El consistori informa que els
treballs tindran una durada de
dos mesos i, per tant, segons
aquestes previsions la renova-
ció del clavegueram hauria d’es-
tar enllestida abans que co-
menci el mes d’agost.

A banda de la renovació del
clavegueram, les obres també in-
clouen la pavimentació del carrer
del Padró a la zona on es desen-
voluparan els treballs.

Durant els dos mesos que du-
raran les obres l’Ajuntament
prohibirà l’aparcament de qual-
sevol vehicle en el tram afectat,
així com també la seva circula-
ció per aquesta zona.

Els únics vehicles que podran
fer-ho seran aquells  que siguin
propietat dels veïns i disposin
d’algun aparcament privat en
l’entorn de la zona afectada.

Alberto San Juan porta
‘Masacre’ al Teatre Sagarra

TEATRE4Després d’aterrar a
Santa Coloma la temporada pas-
sada amb l’espectacle El Rey,
demà Alberto San Juan i la com-
panyia de Teatro del Barrio tor-
nen a la ciutat amb Masacre, es-
crita i dirigida pel mateix San
Juan, que també la interpreta al
costat de Marta Calvó. 

El muntatge se situa el 1939
i fa una radiografia ficcionada
dels poders econòmics a l’estat
espanyol i la seva relació amb els

poders polítics. De fet, el punt de
partida de Masacre se situa en
un matí qualsevol, quan una
parella es lleva convençuda d’a-
cabar amb el capitalisme a l’es-
tat espanyol.

A partir d’aquest sinistre pro-
pòsit, viatgen a 1939 per tornar a
resseguir el camí fet des de llavors
fins avui. A partir del rigor in-
formatiu, el muntatge busca in-
terpel·lar el públic a partir del seu
punt de vista crític.

Clàusules sòl | Ampliació de l’horari d’atenció
Fins a finals d'any, l’Oficina Municipal d’Informació al Consumidor amplia el seu

horari amb la incorporació d'una assessora jurídica els dimecres i dijous de quatre
a set de la tarda per resoldre els dubtes sobre la reclamació de les clàusules sòl i

d'altres clàusules abusives relacionades amb els préstecs o crèdits hipotecaris.
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Seria molt difícil fer una versió
real de la pel·lícula Ocho apelli-
dos catalanes. Com centenars
de milers de catalans, jo no ser-
viria, jo no els tinc. La meva àvia
era de l’Aragó. Un dels meus
besavis de La Rioja. Un altre,
d’Andalusia. Tenia família a Elx.
Tots van acabar venint a Catalu-
nya, la qual, generació rere ge-
neració, demostra que és una
terra d’oportunitats i d’acollida.
Històricament, Catalunya sem-
pre ha acabat sortint-se dels
reptes que se li han anat plan-
tejant, però especialment quan
Catalunya ha liderat aquest
repte: la revolució industrial n’és
un bon exemple.

Ara Catalunya està demos-
trant que també és capaç de su-

perar una crisi i de liderar un
altre repte. Malgrat que el mi-
nistre Margallo va pronosticar
que el simple fet de discutir
sobre la independència porta-
ria pobresa a Catalunya, el nos-
tre país creix econòmicament ja
a un ritme superior al de l’Estat,
és aquí on més capital estra-
nger s’inverteix de tota la pe-
nínsula i la taxa d’atur juvenil,
tot i ser molt alta (32%), és sen-
siblement més baixa que la mit-
jana espanyola (42%). Ara
Catalunya té un nou repte: el de
decidir si vol prendre les regnes
del seu destí. L’any 1949, quan
va néixer el meu pare, l’ONU
tenia 59 països membres. Actu-
alment en té 193.

Però no havíem quedat que

vivíem a l’època de la globalit-
zació? I tant. Però la història ens
demostra, cada cop més ràpid,
que com més propers són els
governs als seus ciutadans,
més àgil, competitiu i ple d’o-
portunitats és aquell nou país.

Si agafem les dades del
2014, 2015 i 2016, Catalunya ha
demostrat –simplement cre-
uant població activa amb in-
versions- que el país té
capacitat per generar riquesa,
ocupació i repartir-la millor. El
que no té Catalunya és capaci-
tat política real per convertir
aquestes oportunitats en lleis.
Una normativa que s’adigui
més i millor a la realitat pro-
ductiva de Catalunya: més en-
focada a les petites i mitjanes

empreses que no pas a grans
corporacions, més enfocada a
l’emprenedoria i que deixi de
pensar en els subsidis públics
com a forma de vida sinó com a
ajut real quan sigui necessari.
En definitiva, lleis que permetin
combatre l’atur premiant la
contractació juvenil o la reten-
ció de talent que ara ha de mar-
xar a l’estranger. Per cert, en
aquest punt convé recordar
que ni els governs del PSOE ni
els del PP han complert mai la
sentència del Tribunal Consti-
tucional que obliga l’Estat a
traspassar les beques universi-
tàries a la Generalitat, com han
reclamat els diferents governs
catalans amb la voluntat d’apu-
jar-les de manera significativa.

Opinió

La jove història d’un vell país
Catalunya sempre ha estat terra d’oportunitats i ho torna a ser especialment ara si construeix el propi Estat

Jofre Llombart, periodista
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Sant Adrià

URBANISME4El futur de les Tres
Xemeneies sembla lluny de des-
encallar-se. Ara mateix, l’antiga
central tèrmica continua sent
propietat d’Endesa i fonts de la
companyia han assegurat a Línia
Nord. L’estudi assenyala que l’es-
tructura de l’antiga central tèrmica
està en bones condicions, però
que la seva recoberta ha de ser re-
parada. Unes obres que costarien
9 milions d’euros. 

La companyia va oferir una
cessió gratuïta de l’equipament a
l’Ajuntament, però encara està es-
perant resposta. I és que el con-
sistori, conjuntament amb la res-
ta de municipis que integren el
Consorci del Besòs -Badalona,
Santa Coloma, Barcelona i Mont-
cada i Reixac-, veu inassumible
disposar dels recursos necessaris
per habilitar l’edifici. 

En aquest sentit, els munici-
pis del Besòs no volen acceptar la
cessió proposada per la compan-
yia elèctrica si abans aquesta no

assumeix el cost de les obres.
Una postura compartida per la
Plataforma per a la Conservació
de les Tres Xemeneies. “Si Ende-
sa cedeix la tèrmica, ha d’estar en
perfectes condicions”, argumen-
ta el seu portaveu, Roger Hoyos,
que lamenta no haver tingut ac-
cés a l’informe encarregat pel
Consorci del Besòs.

Per la seva banda, Endesa
manté la seva oferta sobre la tau-
la i no ha mogut cap més fitxa.

“Nosaltres som els propietaris
de les xemeneies i hem vetllat pel
seu manteniment”, consideren
les mateixes fonts, que preferei-
xen no valorar l’estat actual de l’es-
tructura de l’antiga central tèr-
mica, construïda el 1970. 

Alhora, les fonts de l’elèctri-
ca qüestionen les valoracions
fetes pel Consorci sobre la ne-
cessitat de reparar la central. “No
hi han entrat, han fet els seus es-
tudis des del carrer”, diuen.

Les Tres Xemeneies encara són propietat d’Endesa. Foto: Arxiu

Endesa fa cas omís de la petició
de fer obres a les Xemeneies
» El Consorci del Besòs va demanar a l’empresa que assumís 
uns treballs de reparació pressupostats en 9 milions d’euros

El nou recompte detecta 16
sense sostre dormint al carrer
POBRESA4Sant Adrià ja ha fet
públic el balanç del segon re-
compte de persones sense sostre,
fet la nit del 17 al 18 de maig. En
aquesta ocasió, els 50 voluntaris
que hi van participar van detec-
tar 16 persones dormint al carrer,
15 menys que l’any passat, quan
se’n van localitzar 31.

Els voluntaris van trobar 10
persones dormint al ras, 5 sota al-
gun pont o portal i una fent-ho
dins un cotxe. Els 50 voluntaris
es van dividir en grups i van
pentinar la ciutat durant dues ho-
res. Els voluntaris eren ciuta-

dans particulars, treballadors
municipals i persones que formen
part de l’Associació Sant Antoni
Maria Zacarías, Cáritas, Creu
Roja, És l'hora, PES la Mina i El
Local. També hi va col·laborar la
Policia Local.

A banda de comptabilitzar el
nombre de persones sense sostre
que hi ha a la ciutat, l’Ajuntament
i les entitats del tercer sector
també es plantegen aquesta ini-
ciativa com un gest de sensibilit-
zació sobre aquesta problemàti-
ca. Caldrà veure quines mesures
es prenen per combatre-la.

CAMPANYA4Enhorabona! Ja
tens aparcament. Ara, suma-hi
sensibilitat. Aquest és el nom de la
campanya impulsada pel Consell
Municipal d'Accessibilitat. L’ob-
jectiu, sensibilitzar els conductors
sobre la importància d'estacionar
correctament i no obstaculitzar el
pas de les persones amb mobilitat
reduïda. La iniciativa ha començat
aquesta setmana i estarà activa fins
a finals de juny.

La campanya pretén arribar als
conductors adrianencs per fer-

los veure que aparcar damunt de
la vorera, en un pas de vianants o
bé en un estacionament reservat
per a persones amb mobilitat re-
duïda és una pràctica que provo-
ca grans perjudicis a les persones
amb dificultats de mobilitat. La
campanya incideix en què, ni tan
sols sota la típica excusa de “només
és un moment”, aquests compor-
taments no s’han de permetre.

Associacions de veïns, agents
cívics i tècnics municipals col·la-
boren en aquesta campanya a

través de la qual es posaran mul-
tes simbòliques als cotxes mal
aparcats per fer conscients les
persones que els condueixen del
perjudici que provoquen a altres
ciutadans que van en cadira de ro-
des, amb bastó o bé crosses.

L’Ajuntament considera que
Sant Adrià ha experimentat una
millora en l’àmbit de l’accessi-
bilitat però assegura que no-
més s’assolirà una ciutat acces-
sible si tothom té actituds de ci-
visme i respecte cap als altres.

Teatre | ‘Reservoir dogs’, al Casal de Cultura
Diumenge a les sis de la tarda el Casal de Cultura acollirà la representació de
Reservoir Dogs. La companyia Teatro de Vertigo ha adaptat aquesta produc-

ció de Quentin Tarantino, estrenada el 1992 i que explica la història d'un
grup de gàngsters que planegen un robatori més complicat del que preveuen.

Per un aparcament respectuós
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Sant Adrià presenta la segona
cursa popular contra l’ELA

SOLIDARITAT4La ciutat torna-
rà a donar la cara en la lluita con-
tra  l’Esclerosi Lateral Amiotrò-
fica (ELA). Dimarts l’Ajunta-
ment va acollir la presentació de
la segona cursa popular per l’E-
LA, que se celebrarà el 4 de
juny. Aquell dia s’organitzaran
dues curses, una de 5 km i l’al-
tra de 10, les dues amb sortida
des de la plaça de la Vila.

Els 10km seran totalment
plans, puntuarà per la lliga
Championship i pel calendari La
Sansi 2017, tot i que serà una
cursa totalment popular.

I és que més enllà de la ves-
sant competitiva, l’essència d’a-
questa iniciativa és la solidaritat.
Les inscripcions a la cursa tenen
un preu de 2 euros que aniran
destinats íntegrament a la Fun-
dació Miquel Valls i RedELA. 

La Fundació miquel Valls és
l’única entitat sense ànim de
lucre a tot Catalunya que treba-
lla per millorar la qualitat de vida
de les persones afectades d’ELA
i altres malalties de motoneu-
ronals i oferir suport a les seves
famílies. 

D’altra banda, RedELA és
una associació creada per afec-
tats per la malaltia i els seus fa-
miliars que té com a objectiu
aconseguir fons per investi-
gar l’ELA.

Els participants rebran una
samarreta tècnica, un estudi
plantar gratuït, i una bossa
d'obsequis dels patrocinadors
principals. A més, el seu nom
s’imprimirà al dorsal, i s’oferi-
rà servei de guarda-roba, ves-
tidors i dutxes, així com servei
de pàrquing gratuït.

CULTURA4Avui a les deu del
matí la sala d’actes de la Biblio-
teca Font de la Mina acollirà la
jornada Experiències per afron-
tar el malestar emocional a cà-
rrec dels responsables del Cen-
tre d’Atenció primària del barri.

L’acte s’emmarca en la cele-
bració de la 26a Setmana Cul-
tural de la Mina, que va comen-
çar el 21 de maig i acabarà diu-
menge amb l’acte La Mina ca-
mina, la caminada popular set-
manal del barri.

El tret de sortida d’aquesta
iniciativa cultural el va donar el
21 de maig la segona edició de la
Cursa Solidària de la Mina. Des
d’aleshores, s’han organitzat ac-
tivitats d’horts urbans, s’ha fet
una mostra d’entitats locals i
s’ha presentat el programa de de-
tecció precoç de càncer de còlon
i recte. D’altra banda, els joves
també han tingut protagonisme,
amb la lectura del seu Manifest
educatiu i demà a la tarda tor-
naran a la càrrega a la Rambla
amb el Dia del Joc, organitzat
per la Comissió d’Acció Comu-
nitària del PEB MINA i que
comptarà amb la participació
de Fem Familia, Espai jove, la
capsa dels jocs i l’Associació Ca-
sal Infantil La Mina. Demà a par-
tir de les cinc de la tarda també

hi haurà berenar i pintades a cà-
rrec de l’associació Adrianes i a
les nou de la nit la Sala Pinós serà
l’escenari del sopar d’entitats
del barri.

RECORDAR ELS ORÍGENS
Un dels plats forts de la Setma-
na Cultural d’enguany és l’ex-
posició La vida al Camp de la
Bota (1952-1988), impulsada
per l’Arxiu Històric de la Mina
-dirigit per Josep Maria Mon-
ferrer- i la Universitat de Bar-
celona. L’exposició es va inau-
gurar dimarts i es podrà veure

durant les pròximes setmanes a
la Biblioteca Font de la Mina.

La iniciativa evidencia que,
més enllà de la projecció de les
entitats i l’organització d’activi-
tats d’oci i lleure, la Setmana
Cultural també es planteja el
repte de revifar el sentiment de
pertinença a la Mina, amb l’ob-
jectiu d’enfortir el teixit social del
barri. En aquesta ocasió, s’ha re-
corregut als orígens que molts
veïns tenen al Camp de la Bota
per reivindicar el sistema edu-
catiu i el treball social d’aquest
antic barri de barraques.

La cursa solidària va donar el tret de sortida a la Setmana Cultural. Foto: X. Soley

La Mina celebra la 26a 
edició de la Setmana Cultural
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Montgat

AJUDES4L’Ajuntament ha obert
la convocatòria per a la sol·licitud
d’ajudes per al menjador escolar
per al curs 2017-2018, que es ve-
hiculen a través del Consell Co-
marcal del Maresme.

Des de dilluns i fins al 2 de juny
les famílies que es troben en una
situació de dificultat socioeconò-
mica i manca de recursos econò-
mics ho podran sol·licitar a l'Ofi-
cina d’Atenció Ciutadana del con-
sistori. L’oficina està ubicada al

vestíbul de la Biblioteca Tirant lo
Blanc i el seu horari és de dilluns
a divendres de nou del matí a dues
de la tarda. Els dijous també obre
de quatre a sis de la tarda.

Les ajudes s'adrecen a l'alum-
nat d'ensenyament obligatori i
de segon cicle d'educació infantil
de centres educatius públics del
municipi. A l’hora d’atorgar-les es
tindrà en compte la renda i el pa-
trimoni familiar, la situació social
i si l’infant té alguna discapacitat.

REGULACIÓ4El Ple municipal
podria aprovar avui a la tarda
l’ordenança reguladora de clubs
privats de consum de cànnabis
que es vulguin instal·lar al muni-
cipi. Aquest nou pas arriba deu
mesos després que el Ple aprovés
al juliol la suspensió durant un any
l'atorgament de llicències d'edifi-
cació, reforma i rehabilitació de
construccions, així com d’ins-
tal·lació d’aquest tipus de locals al
poble. L’ordenança marcarà els
criteris a través dels quals l’Ajun-
tament decidirà si concedeix lli-
cències o no.

Els veïns han tingut temps de
consultar el document i fer pro-
postes relacionades amb l’orde-
nança fins ahir i tot apunta que
avui el Ple hi donarà llum verda.

PREVENCIÓ I CONVIVÈNCIA
“A Montgat no hi ha cap club
que estigui funcionant. Almenys
amb llicència”, explica el regidor
d’Urbanisme, David Sánchez.

Els clubs privats de consum de
cànnabis abasteixen d’aquest pro-
ducte els seus socis, que en con-
sumeixen per a finalitats tera-
pèutiques o lúdiques. L’Ajunta-
ment assegura que si la seva acti-
vitat no es regula, hi ha el perill que
proliferin els clubs amb vocació co-
mercial i ànim de lucre i creixi la
dificultat per desenvolupar les
polítiques de prevenció de riscos
en l’àmbit de les drogues.

Els principals objectius de la
nova ordenança són garantir les

condicions de seguretat i higiene
dels locals així com vetllar perquè
estiguin inscrits en els registres
que preveu la llei.

A més, també es fixaran unes
distàncies mínimes entre els clubs
i els centres educatius, de salut i es-
portius. El consistori també asse-
gura que es prioritzarà que els
clubs no causin molèsties als veïns
i que la seva activitat no sigui un
impediment per a les polítiques de
prevenció de riscos de consum de
substàncies estupefaents.

El govern confia tirar endavant l’ordenança. Foto: Arxiu

El Ple d’avui podria aprovar
l’ordenança de clubs cannàbics

Oberta la convocatòria
d’ajudes de menjador escolar

Medi Ambient | Diumenge, jugateca
La platja de les Roques acollirà diumenge a partir de dos quarts de dotze del matí

una nova edició de la Jugateca ambiental. Aquest cop, amb el nom d’Agafem el ca-
baç, s’han programat diversos tallers i jocs per a infants i les seves famílies que s’a-

llargaran fins a dos quarts de dues del migdia. La participació és gratuïta. 

Tiana

SEGURETAT4Els veïns i veïnes de
la urbanització dels Vessants han
volgut posar fil a l’agulla per com-
batre les onades de robatoris que
pateixen des de fa anys. Per fer-ho,
s’han constituït recentment com
a associació amb l’objectiu de
“pressionar a l’Ajuntament i la Po-
licia Local perquè prenguin me-
sures al respecte”, segons explica
Carles Campos, president de l’AVV
dels Vessants. 

Segons detalla el president de
la nova associació veïnal, la urba-
nització compta amb 86 cases
unifamiliars i durant els darrers 15
anys s’hi han registrat 33 robato-
ris. “Durant la darrera onada, el
2016, van entrar a robar en 11 ca-
ses”, recorda Campos, el qual diu
que a la urbanització limítrofa de
les Costes, els seus veïns i veïnes
pateixen el mateix problema des
de fa temps.

“No ens sentíem protegits i per
aquest motiu vam fer el pas de
constituir-nos, cosa que ha sorgit
de manera bastant espontània”,
explica Campos. “Ens vam adonar

que havíem de fer alguna cosa per-
què ens fessin cas”, afegeix.

El president de l’associació
veïnal remarca que “no és el ma-
teix que un veí vagi a parlar amb
l’Ajuntament que ho facin 86 fa-
mílies unides”. A més de defensar
els interessos dels veïns i veïns da-
vant l’administració, Campos posa
èmfasi a dir que un altre objectiu
de l’associació és que es creï una
“xarxa social” entre els veïns. “Hi
ha gent que fa molts anys que viu
l’una al costat de l’altra i no es co-
neixen”, lamenta. “Ara, des del
naixement de l’associació, hi ha un
sentiment més gran de comunitat
i estem pensant amb fer activitats

conjuntes més lúdiques, com or-
ganitzar barbacoes, per exem-
ple”, afegeix.

A més, segons el representant
veïnal, la idea a partir d’ara és rei-
vindicar altres coses i no només
solucions als robatoris: “Volem
que s’arreglin les avaries d’Ende-
sa, ja que els bombes d’aigua de
les nostres cases funcionen amb
electricitat”. A banda d’això, d’a-
quí a dues setmanes es reuniran
amb la regidoria de Medi Ambient
per reclamar accions contra la in-
vasió de petites mosques que
surten de les figues de moro o l’a-
rribada massiva de formigues, a
més de la neteja dels parterres.

Una imatge d’arxiu de la urbanització. Foto: Google Maps

Veïns dels Vessants s’associen
per fer front junts als robatoris

Sound Six | ‘Moments’
El grup Sound Six, que va participar en el concurs de TV3 Oh Happy Day i del qual 
en forma part la tianenca Joana Mas, presentarà el seu primer disc el 22 de juny al 
Teatre Borràs de Barcelona. Amb el nom de Moments, la banda integrada per sis noies
dóna continuïtat a la seva carrera després de la seva participació al concurs televisiu.

El Bach més solidari arriba
al festival Tiana Antica

MÚSICA4La Sala Albéniz acolli-
rà demà a les nou del vespre
Bach!, un concert amb música del
compositor alemany i també de
Georg Philipp Telemann, de la mà
del músic Santi Mirón. El concert
s’emmarca en el programa del
festival de música antiga Tiana An-
tica i els seus beneficis es destina-
ran a l’ONG Save the Children.

El Tiana Antica continuarà
amb la seva programació dissab-

te, en aquest cas amb el concert del
Quartet Barroc de Sant Simó ba-
tejat amb el nom de Donde hay
música no puede haber cosa
mala, que traslladarà el públic ass-
sistent a l’Ermita de l’Alegria als
temps de Cervantes.

Diumenge, Marta Rodrigo i
Andreas Martin clouran el festi-
val a l’Ermita de l’Alegria amb el
concert Cançons d’amor en
temps de guerra.
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Comarca

Vuit de cada deu militants del
PSC que van participar diumenge
en les eleccions primàries del
PSOE al Barcelonès Nord van vo-
tar per Pedro Sánchez com a se-
cretari general. Sánchez, que ja ha-
via ocupat aquest càrrec des de l’1
d’octubre del 2016 al 21 de maig
del 2017, va arrasar a la comarca,
aconseguint 602 vots sobre els 742
totals, superant per poc el 81%.
Molt lluny van quedar els seus
oponents. Susana Díaz va rebre 113
vots i Patxi López només 13.

Sánchez confiava en la resposta
de la comarca a la seva candidatura
i per això va fer un dels seus actes
de campanya a Santa Coloma.
Els socialistes colomencs van evi-
denciar diumenge que són majo-
ritàriament pedristas, ja que és a
la ciutat on s’ha registrat la dife-
rència més gran de vots obtinguts
per Sánchez respecte de Díaz.

El recompte també ha generat
dades curioses. A Tiana, amb un
volum de militància molt per
sota del de Santa Coloma, els 31
afiliats que van votar ho van fer pel
candidat guanyador. El compta-
dor de la presidenta d’Andalusia
i de l’exlehendakari basc es va
quedar a zero.

Tiana va ser precisament on
l’índex de participació va ser més
alt, amb un 77,5%. A l’altre cantó
de la balança hi ha Badalona, on
el percentatge va ser del 47,4%. En
el global de la comarca la mitjana
va ser del 64,7%.

“VICTÒRIA DE LES BASES”
Els màxims representants socia-
listes de la comarca han celebrat
públicament la victòria de Sánchez.
L’alcaldessa de Santa Coloma,

Núria Parlon, ha estat una de les
cares més visibles de la campan-
ya del candidat guanyador a Ca-
talunya i considera la victòria de
Sánchez un “toc d’atenció a aquells
que tenen poder orgànic al PSOE”.
“Es pensaven que podien posar i
treure candidats com volien”, diu.

Per la seva banda, el president
del grup municipal del PSC a Ba-
dalona, Álex Pastor, reconeix la
seva satisfacció tot i que evita
confessar qui va votar diumenge.
“Les bases han decidit”, conside-
ra Pastor. En la mateixa línia s’ex-
pressa l’alcaldessa de Tiana, Esther
Pujol.  “Ha estat una victòria a con-
tracorrent d’allò que marcava la lí-
nia de l’aparell del partit”, afirma.
Mentrestant, des de Sant Adrià,
l’alcalde, Joan Callau, qualifica el
resultat de les primàries com la
“victòria de la coherència”. “Mol-
tes persones que no són militants
també veien Sánchez com la mi-
llor opció”, afegeix.

Pel que fa a la relació entre Ca-
talunya i Espanya, els socialistes de
la comarca creuen que Sánchez
també era la millor opció per des-
encallar-la. “Ell té més a veure amb
la forma de fer de Catalunya i Ba-
dalona”, considera Pastor. Per
ara, el nou secretari general del
PSOE basa la seva proposta d’en-

caix territorial entre Catalunya i Es-
panya en una reforma constitu-
cional, però ha evitat pronunciar-
se favorablement sobre la possi-
bilitat de permetre un referèndum
d’autodeterminació pactat. “Pri-
mer cal canviar les majories a Es-
panya i després tirar endavant la
reforma”, planteja Parlon.

Més enllà del discurs nacional,
els dirigents del PSC al Barcelonès
Nord entenen que la victòria de
Sánchez garanteix que el partit si-
gui l’alternativa de govern d’es-
querres al PP. “Hem situat el par-
tit en una posició més d’esquerres
que la que els seus dirigents man-
tenien fins ara”, assegura l’alcal-
dessa de Tiana, Ester Pujol. “Els re-
sultats deslegitimen l’abstenció
del PSOE que va facilitar la inves-
tidura de Rajoy”, considera. 

Una abstenció que va venir
precedida d’un pacte amb Ciuta-
dans que finalment no va comp-
tar amb Podem. Ara, caldrà veu-
re quin és el camí del PSOE diri-
git per Sánchez en un context de
govern del PP i en què la forma-
ció de Pablo Iglesias ja ha regis-
trat una iniciativa de moció de
censura. “Cal aprofundir en els
canvis de model econòmic. Amb
Sánchez recuperem l’espai so-
cialdemòcrata”, conclou Parlon.

Sánchez, clar guanyador al Barcelonès Nord. Foto: Arxiu

Pedro Sánchez arrasa en les
primàries del PSOE a la comarca
Andreu Merino
BARCELONÈS NORD

TURISME4 l’Ajuntament de Ba-
dalona participarà aquest cap de
setmana a la Fira Modernista de
Barcelona que es realitzarà al ca-
rrer Girona de la capital.

L’objectiu del consistori és
promocionar i donar conèixer el
passat industrial i modernista de
la ciutat, així com la resta d’a-
tractius, activitats i recursos tu-
rístics de la ciutat, en un esdeve-
niment on hi van veïns de tota l’à-
rea metropolitana.

Badalona anirà a
la Fira Modernista
de Barcelona

MÚSICA4El cantautor colo-
menc Javi Jareño presentarà
dissabte el seu últim disc a la
seva ciutat. Serà a les nou del
vespre al Teatre Sagarra.

El seu nou treball es titula
Abrazar la vida i s’ha editat grà-
cies a la col·laboració de més de
cent mecenes. L’àlbum ha estat
gravat al Centre Creació Musi-
cal Molinet amb la producció del
pianista de Santa Coloma de
Gramenet Marc Ferrando.

Javi Jareño
presenta disc 
a Santa Coloma

JORNADES4Santa Coloma va
celebrar ahir el Dia Internacio-
nal de les Dones per la Pau i el
Desarmament amb una repre-
sentació teatral al jardí de Can
Sisteré.  

L’activista feminista mexi-
cana Leticia Cruz va presentar la
diada i diverses dones originàries
de països o zones en conflicte
van compartir les seves vivències
amb el públic colomenc.

Dones per la pau i
el Desarmament
a Santa Coloma

FESTIVAL4L’Espai Cultural
Font de la Mina acollirà avui a
dos quarts de vuit del vespre un
concert amb el trap del fundador
de Kefta Boys Elmini i el hip hop
del grup adrianenc DirtyPor-
ko&Crie930.

El concert s’emmarca en el ci-
cle Primavera als barris, a través
del qual el Festival Primaevra
Sound s’apropa a diversos barris
de Barcelona i municipis de l’à-
rea metropolitana.

El Primavera
Sound aterra 
avui a Sant Adrià

CRIDA4El Casal d’Infants de la
Mina busca 500 voluntaris que
facin de monitors en les seves
activitats per a nens i joves en
risc d’exclusió social durant
aquest estiu. Unes activitats que
es desenvolupen a Badalona,
Santa Coloma, Sant Adrià i Salt
(Girona).

L’estiu passat més de 2.000
nens i joves van passar pel Ca-
sal d’Infants i ara l’entitat vol re-
petir l’èxit aconseguit.

El Casal d’Infants
de la Mina busca
500 voluntaris

REFERÈNDUM4Fins demà en-
cara hi ha temps de visitar l’expo-
sició El vot democràtica la Sala Al-
béniz de Tiana.

Inaugurada el 19 de maig i or-
ganitzada pel Pacte Local pel Re-
ferèndum, la mostra recull un se-
guit de fotografies i documents re-
lacionats amb les eleccions cele-
brades al poble des de la Transi-
ció amb l’objectiu de reivindicar un
referèndum a Catalunya.

Acaba l’exposició
‘El vot democràtic’
a l’Albéniz de Tiana

Besòs | Ruta literària
El pròxim 1 de juny les biblioteques públiques del Barcelonès Nord organitzen una ruta literària
amb el riu Besòs com a protagonista. Batejada com Un riu de literatura, la iniciativa farà un re-

pàs de les narracions i poesies que han parlat sobre el riu des de diferents sensibilitats i estils.
La ruta sortirà a  dos quarts de quatre de la tarda des de la plaça de la Vila de Santa Coloma.
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Mig miler de joves participen
en la segona edició de l’Inicia’t
BADALONA4La segona edició
de la Fira de la Nàutica i els seus
oficis, l’Inicia’t, va finalitzar el
passat cap de setmana amb un
“èxit de participació”, segons
expressen els seus organitza-
dors. De fet, més de 500 joves
van prendre part en la fira, en la
qual van poder descobrir fins a
25 oficis marítims com a possi-
bles sortides professionals. 

En aquest sentit, dissabte i
diumenge passat la zona de la
rampa del Port de Badalona va
registrar un moviment constant
de visitants que volien practicar

esports com el rem, el paddel
surf o la vela. Pel que fa a l’as-
pecte comercial, la fira va acollir
més de 60 empreses expositores
de productes i serveis nàutics,
sempre relacionat amb la ini-
ciació en aquest món. Van estar
situades al Moll de la Ribera.

Els visitants també van poder
visitar embarcacions de Salva-
ment Marítim, el vaixell Astral
de Proactiva Open Arms o la
Lluerna, d’inspecció de pesca.

Per tot plegat, els organitza-
dors consideren que la fira Ini-
cia’t s’ha consolidat. 

Montgat | Festa de l’eix comercial de la Riera de Sant Jordi
Aquest dissabte tindrà lloc la Festa de la Primavera, una celebració que servirà per

dinamitzar l’eix comercial de la Riera de Sant Jordi. Es farà al llarg del matí fins a les
dues de la tarda de la mà de l’Associació de Comerços i Serveis de Montgat (ACISM) i

hi haurà xocolatada, jocs tradicionals al carrer, tallers i una tabalada. 

SANTA COLOMA4La plaça del
Rellotge es rendirà al multicul-
turalisme aquest diumenge al
matí amb la sisena edició del Sa-
bors del Món, la fira gastronò-
mica que reivindica les dife-
rents cuines que conviuen a
Santa Coloma. 

Enguany serà la primera edi-
ció que celebri l’Agrupació del
Comerç i la Indústria (ACI), ja
que el Sabors del Món era el buc
insígnia de la desapareguda Fon-
do Comerç. La presidenta de
l’ACI, Laia Muñoz, destaca que
la mostra “té la intenció de pro-
mocionar el valor de la cohesió
social”, mentre que el regidor de
Comerç, Pedro Cano, recorda
que la cuina i la gastronomia
“són un bon nexe d’unió i co-
neixement mutu de les dife-
rents cultures de la ciutat”. 

De fet, el Sabors del Món és
una bona oportunitat per co-
nèixer la cuina de diferents paï-
sos que es pot tastar a la ciutat,
des de la marroquina fins a la
hindú, passant per la italiana o
la japonesa, entre altres. 

Per altra banda, enguany se
celebrarà la segona edició del
Glossari del Sabors del Món, un
diccionari digital de termes per
aprendre els noms dels dife-
rents aliments i plats que es
presenten a la mostra. En aques-
ta edició s’han afegit termes de
productes com ara el tofu amb
ous mil·lenaris, l’amanida de lli-

ris d’un dia amb salsa o la foun-
due xinesa, entre altres. Aquest
diccionari és obra del Centre de
Normalització Lingüística
L’Heura i el TERMCAT.

Des de l’ACI expliquen que
mantindran la filosofia que Fon-
do Comerç va implementar al
Sabors del Món de treball con-
junt i cohesió social. 

Un moment de l’edició de l’any passat. Foto: Facebook

Diumenge de cuina i cohesió
social amb el Sabors del Món

La rampa del port va registrar molta activitat. Foto: Panoramanautico.com
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La tempo-
rada s’aca-
ba amb el
cap ben alt.
El Catgas
E n e r g i a
Santa Colo-

ma va tancar el curs diumenge
passat a Torrejón de Ardoz des-
prés de perdre el tercer partit de
la sèrie de quarts de final contra
el Movistar Inter (4-2). 

Els madrilenys van forçar el
tercer partit dissabte apallissant
els colomencs (7-0), però l’en-
frontament de diumenge contra
els campions d’Europa va poder
acabar amb un resultat diferent.
Tot i això, la primera meitat va as-
semblar-se més del que Redon-
do hauria volgut al partit del dia
anterior i els gols de Ricardinho
al minut 2 i de Pola al 7 van ser-
vir per encarrilar el matx per als
de Jesús Velasco. Des d’aleshores
i fins al minut 31, el partit va en-
trar en una fase letàrgica pel que

fa als atacs, fins que Daniel Shi-
raishi va fer el tercer al minut 31.
Aquest gol va provocar que Re-
dondo es decidís per jugar de cinc
i Javi Rodríguez i Maxi Rescia van
fer que saltessin les alarmes al
conjunt local. Un altre gol hauria
forçat la pròrroga, com al primer
partit, però aquest no va arribar
i novament Ricardinho, aquest
cop des dels 10 metres, va sen-
tenciar l’eliminatòria.

UN FITXATGE I CINC BAIXES
Un cop confirmat el final de curs,
la renovació de l’equip continua. 

Ahir el club va anunciar el fit-
xatge que substituirà Dani Sal-
gado com a referent ofensiu, e pi-
vot Juanqui, que arriba de Pe-
ñíscola i que ha signat un con-
tracte per les pròximes tres tem-
porades. En canvi, Corvo, Sepe,
Sergio González, Plana i Morei-
ra no continuaran el curs que ve.

El Catgas perd contra l’Inter 
en el tercer partit de quarts

» Els d’Óscar Redondo van plantar cara a tot un campió d’Europa
» El pivot Juanqui fitxa pel club per les pròximes tres temporades

Belmonte rep un premi a la
Diada de la Natació Catalana

BADALONA4Mireia Belmonte
va rebre, dimecres de la setmana
passada, l’Escut d’or, el màxim
guardó que otorga la Federació
catalana de natació (FCN) en la
setzena Diada de la Natació ca-
talana que es va celebrar al Tea-
tre Principal de Sabadell.

La badalonina i el seu entre-
nador, el francès Fred Vergnoux,
van ser els grans protagonistes de
la Diada rebent aquest distintiu
per ser la primera nedadora ca-
talana que es penja una medalla
d’or en uns Jocs Olímpics. Bel-
monte es va mostrar agraïda per

aquest reconeixement de la fe-
deració i va assegurar que el seu
pròxim gran objectiu és el mun-
dial de piscina llarga que es dis-
putarà a Budapest d’aquí a dos
mesos i que continua preparant.

FINALISTA AL CATALÀ DE L’ANY
La trajectòria més recent de la
badalonina, però, li ha servit
també perquè el seu nom apa-
regués entre els 10 candidats
per guanyar el premi al Català de
l’any, un guardó que lliura El Pe-
riódico. Finalment, però, aquest
honor no serà per a la nedadora.

L’Adrianenc es queda a dos
gols de pujar a Divisió de plata

L’Handbol Adria-
nenc s’ha quedat a
les portes de la
glòria. Els de Pe-
dro Pérez van tan-

car la temporada en segona po-
sició al play-offd’ascens a Alacant
i només dos gols en l’averageels
han separat de l’ascens. Tant els
liles, com l’Anaitasuna i l’Agusti-
nos van tancar la fase amb dues
victòries i una derrota, però la di-
ferència de gols general va afavorir
el conjunt amfitrió.

L’equip va començar la fase
divendres amb una victòria pre-

cisament contra el conjunt ala-
cantí (22-25), però va perdre el
seu avantatge després de perdre
el partit del dissabte contra l’A-
naitasuna (25-23). 

D’aquesta manera, l’Adria-
nenc es va plantar a la darrera jor-
nada amb la calculadora a la mà,
ja que sabia que necessitava una
victòria i que els alacantins de-
rrotessin els de Pamplona per
una diferència d’entre dos i qua-
tre gols. La primera premissa es
va complir, però el triomf dels
amfitrions (33-25) va deixar els
de Sant Adrià sense premi.

Els Dracs defensaran el seu
títol contra els Reus Imperials

Els Dracs van pa-
tir més del que
l’equip i l’afició

hauria volgut, però dissabte de la
setmana que ve jugaran una nova
final de la Lliga nacional de fut-
bol americà (la cinquena de for-
ma consecutiva) a Reus contra els
Imperials.

Amb la competició europea ja
aparcada, els d’Óscar Calatayud
van afrontar el matx de diumen-
ge passat contra uns debutants

Murcia Cobras que van vendre
molt cara la seva pell (21-13).

La primera meitat va ser molt
igualada i tot i que els Dracs van
avançar-se amb un touchdown
de Xavi Gonzalo, els visitants
van ajustar el resultat al descans
gràcies a un field goal.

La tensió es respirava al camp
de Badalona Sud, però els dracs
van saber gestionar-la millor i van
adjudicar-se el triomf amb dues
anotacions més al segon temps.

Badalona | La Holi Run omple Badalona de color i d’atletes
L’esport i el color van tornar a donar-se la mà a Badalona. Diumenge passat, milers de
persones no van voler deixar escapar l’oportunitat de participar en la segona edició de
la Holi Run, una cursa no competitiva en la qual els participants havien de completar

un itinerari de 5 quilòmetres al llarg del qual els anaven llençant bosses de pols de colors.
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No hi ha
temps per
llepar-se les
ferides. Des-
prés de per-
dre el pri-
mer partit

diumenge passat contra el Madrid
Club de Fútbol Femenino, el Se-
agull vol passar pàgina ràpida-
ment i centrar-se en el matx de la
segona jornada del play-offd’as-
cens a Primera, que jugaran diu-
menge a Alacant contra l’Sporting
Plaza de Argel.

“És un molt bon equip, enca-
ra que no tingui el nivell del Ma-
drid. Té bandes molt ràpides i di-
verses maneres de plantejar pro-
blemes en atac. Saben donar con-
tinuïtat al joc si cal”, analitza el tèc-
nic, Jordi Ferrón, a Línia Nord.

L’equip va tornar a la feina di-
marts i avui farà el darrer entre-
nament a l’estadi, mentre que
demà Ferrón ha preparat una
sessió de vídeo sobre les alacan-
tines. “El calendari ens va per-
metre poder veure els dos equips
abans de jugar contra ells”, afegeix
Ferrón, que considera que el mo-
del actual de play-offés “més just”
que el de la temporada passada.

L’equip viatjarà demà passat
cap a Alacant. “Anirem amb au-
tocar, amb els pares i l’afició. No

és la millor manera d’afrontar els
viatges, però de moment és el que
hi ha”, conclou Ferrón.

DERROTA CONTRA EL MADRID
El matx contra les alacantines
pren una importància especial
després que les gavines perdessin
diumenge passat en la seva es-
trena contra el Madrid CFF (1-3).

Ferrón, que havia estat in-
gressat a l’hospital fins poques ho-
res abans per culpa d’una pubàl-
gia, no va voler deixar soles les se-
ves jugadores i va ser a la ban-
queta amb l’ajuda d’unes crosses.

Les gavines van haver de su-
portar la sortida intensa de les ma-
drilenyes i Mireia va haver de

lluir-se gairebé des del primer mi-
nut. El que no va poder aturar va
ser un córner directe servit per
Alba Mellado que va dibuixar
una paràbola i es va colar per l’es-
caire. Les visitants van tenir l’o-
portunitat d’empatar gairebé en
la següent jugada, però el segon
gol del matí va ser de Carla Mo-
rera per empatar el matx al minut
28. L’alegria, però, va durar poc i
Marta Carro va tornar a avançar
les blanques al minut 31.

El Madrid va seguir domi-
nant després del descans i tot i que
Yosse i Ausi van estar a punt
d’empatar, el Madrid va senten-
ciar el partit al 94 aprofitant que
el Seagull s’havia bolcat a l’atac.

L’equip fa pinya abans del primer partit. Foto: Twitter (@PSC_Badalona)

El Seagull afronta el segon
matx del ‘play-off’ a Alacant

El juvenil del Badalona tanca
el curs derrotant el Barça

Victòria de pres-
tigi per tancar la
temporada. El ju-
venil A del CF Ba-
dalona va dir

adéu a la temporada dissabte
passat amb una victòria de pres-
tigi contra el juvenil B del Barça
de Quique Álvarez (1-0). El ‘10’
del Bada, Carlos Polo, va ser
l’autor del gol dels d’Óscar López,
que va arribar al minut 77.

SOPAR DE COMIAT
Pel que fa a l’actualitat del primer
equip, divendres de la setmana
passada tots els jugadors de la
primera plantilla i el cos tècnic
van reunir-se per fer el sopar de
comiat de la temporada. El club
haurà de posar fil a l’agulla per di-
buixar la nova plantilla. Amb el
curs 2016-17 acabat, hi ha tres ju-
gadors amb contracte en vigor:
Moyano, Sandro i Moha.

La Fundació Grama es juga
el títol de Segona catalana

L’ascens a Prime-
ra catalana està a
l’abast de la mà
per a la Fundació
Esportiva Grama.

El conjunt colomenc tindrà,
aquest diumenge al migdia, l’o-
portunitat de culminar amb una
nota excel·lent una temporada
magnífica campanya.

Un derbi a Lloreda decidirà si
els de Dani Andreu acaben la
temporada en primera posició i
s’adjudiquen la plaça d’ascens
directe a Primera o si, en funció
del resultat del Mataró, han de ju-
gar el play-off contra els segons
dels altres grups de Segona ca-
talana. Els colomencs, però, no

tindran un partit fàcil, ja que els
de Badalona s’estan jugant la
permanència. De fet, el Lloreda
ha encadenat dues victòries se-
guides que li han permès aban-
donar la zona de descens, però
necessiten puntuar per no de-
pendre d’altres resultats i no
caure en la plaça de promoció.

La victòria o l’empat donarien
el títol a la Fundació, mentre
que els badalonins evitarien el pe-
rill fent un millor resultat que el
Martinenc B, l’equip que actual-
ment ocupa la catorzena plaça.

Els altres dos equips de la co-
marca, la Unificación Llefià i el
Sant Adrià CF, clouran la lliga
amb l’altre derbi de la jornada.
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AGENDA SETMANAL
DIMECRES 31 DE MAIG
18:00 La sessió d'aquesta setmana de L’hora del

conte se centrarà en històries relacionades amb
la seguretat i l’educació viàriaa. / Biblioteca
Llefià - Xavier Soto.

AVUI 25 DE MAIG
19:00 Liturgias para una sola muerte, un recull

de poemes del dramaturg Carlos Quesada, es
presentarà amb la presència de l’autor. Es lle-
giran poemes. / Biblioteca Singuerlín. 

DIUMENGE 28 DE MAIG
11:00 D’aquí a tres dies se celebrarà una nova

edició de Sabors del món, una fira que om-
plirà el barri de gastronomia i de cultura. / Pla-
ça del Rellotge. 

FINS AL 27 DE MAIG
Matí-TardaArriben els tres últims dies de la 26a

edició de la Setmana Cutural de la Mina. En-
tre altres, hi haurà l’exposició sobre el Camp
de la Bóta, la mostra d’entitats o la camina-
da La Mina camina.

FINS AL 29 DE MAIG
Matí-Tarda Darrers dies en els quals es podrà

visitar l’exposició Els murs de la vergonya: Des-
truïm barreres, construïm pau, que organit-
za el Grup Eirene. / MhiC.

DISSABTE 27 DE MAIG
11:30 Ada Cusidó s’encarregarà d’aquesta ses-

sió de narració del cicle En lletra petita que
portarà per títol Les butxaques del mar. / Sala
Pau Casals.

DISSABTE 27 DE MAIG
20:30 El Club Patinatge Montgat ha preparat la

28a edició del seu festival de patinatge artístic,
que comptarà amb diferents clubs d’arreu del
país. / Poliesportiu municipal.

AVUI 25 DE MAIG 
14:00 Un dinar per llepar-se els dits. La Llar de

persones grans ha preparat una jornada
festiva que tindrà com a plat fort una arros-
sada popular. / Llar de les persones grans.

BADALONA MONTGAT TIANASANT ADRIÀSANTA COLOMA

Agafem el cabàs serà el títol de la ses-
sió d’aquesta setmana de la Jugate-
cambiental que es farà al poble. / Plat-
ja de les Roques.

La Jugatecambiental torna
a la platja de les Roques

Diumenge 28 de maig a les 11:30

La cultura hindú es farà sentir amb més
força que mai. La ciutat es prepara per
acollir la setena edició del Festival Holi,
que omplirà Can Zam de colors. / Parc
de Can Zam.

Can Zam s’omplirà de colors
en el setè Festival Holi

Diumenge 28 de maig a les 11:00

El festival Tiana Antica
arriba a la seva fi
26, 27 i 28 de maig

En una nit de divendres, tres parelles
són convidades a participar en una ses-
sió de teràpia molt particular. / Teatre
Zorrilla.

El Zorrilla es prepara per passar
una jornada ‘Sota teràpia’
Diumenge 28 de maig a les 19:00

Aquest cap de setmana se celebraran
els últims concerts de la 18a edició del
festival de música clàssica Tiana Antica.
/ Sala Albéniz.

Que la temporada
s’hagi acabat sense
que l’equip disputi el
play-off no significa
que l’activitat s’hagi
aturat al Joventut. El
primer equip ja està
de vacances, però el

club ha començat a buscar nous
futurs talents: aquesta setmana
ha començat el procés d’ins-
cripcions per al Campus urbà
d’estiu que es farà a partir de fi-
nals del mes que ve.

En concret, el Joventut ha
anunciat quatre setmanes de
bàsquet de formació per a nens
i nenes nascuts entre el 2004 i el
2012:  del 26 al 30 de juny, del
3 al 7 de juliol, del 10 al 14 de ju-
liol i del 17 al 21 de juliol. L’O-
límpic i el Màgic Badalona seran
els dos escenaris on es farà
aquest campus, del qual s’enca-
rregaran tècnics de la base del
club i en el qual està prevista la
visita de diferents jugadors del
primer equip. Les sessions com-
binaran aspectes de tècnica in-
dividual (que es faran al matí)
amb treball tàctic col·lectiu (pro-
gramades per la tarda). A més,
un cop cada setmana es farà
una excursió a la platja.

Totes aquelles persones que
estiguin interessades en aquest

campus tenen tota la informació
addicional i les tarifes en funció
del període al portal web del
club. La Penya ha anunciat que
els socis del club tindran preus
especials.

TRIOMF DEL MINI FEMENÍ
El campus vol trobar futurs ta-
lents, però el Joventut té moltes
raons per sentir orgull del plan-
ter. El darrer èxit de la base de la
Penya va arribar dissabte passat
al poliesportiu municipal de Lle-
fià, quan l’equip mini femení
va aconseguir classificar-se per
a la fase final de la primera edi-
ció de la Copa Puleva. Les ba-

dalonines s’han guanyat el dret
de jugar la gran final d’aquesta
cita, que es disputarà a Madrid
el dia 18 del mes que ve. L’equip
mini masculí de l’AE Minguella
també va segellar el seu bitllet
per a la final masculina.

BÀSQUET I INCLUSIÓ
Però durant el cap de setmana
passat també va estar sobre el
parquet el Joventut Fedamar,
que va viatjar a Sant Just Des-
vern per disputar el campionat
Territori Special 2017. L’equip va
aconseguir una victòria en els
tres partits que va jugar en
aquesta ciutat del Baix Llobregat.

Una imatge d’un dels campus del club. Foto: CJB

La Penya busca talent: obren
les inscripcions per al Campus

Izquierdo i Obradovic,
campions de l’Eurolliga

BADALONA4Havien passat
molts anys des de l’últim cop,
però diumenge passat el badalo-
ní Josep Maria Izquierdo i Zelj-
ko Obradovic van tornar a aixe-
car una Eurolliga plegats.

Va ser a Istambul, on el Fe-
nerbahçe va fer valer la seva
condició d’organitzador de la Fi-
nal Four de la màxima competi-
ció europea per guanyar el títol
per primera vegada en la història

del conjunt otomà després de
guanyar els partits contra el Ma-
drid (84-75) i la final contra
l’Olympiakos (80-64).

Aquest, però, no és el primer
cop que Izquierdo i Obradovic ai-
xequen plegats l’Eurolliga; de
fet, la d’enguany és la novena per
al tècnic serbi. I d’aquestes, en
quatre de les cinc Final Four
que ha disputat Obradovic, Iz-
quierdo era el seu segon.

El Sant Josep es classifica per
a la final de la Copa Catalunya

El Sant Josep vol
acompanyar l’UBSA
a la lliga EBA la tem-
porada que ve. Diu-
menge passat, els ba-

dalonins van aconseguir segellar
el seu bitllet per a la Final a Qua-
tre de la Copa Catalunya mascu-
lina després de superar amb con-
tundència l’eliminatòria de quarts
de final contra el Salou (81-61).
En el primer partit, que es va ju-
gar el passat dia 14, el Sampep ja
havia guanyat contra el conjunt
del Tarragonès (76-83).

D’aquesta manera, els ho-
mes de Sergi Vives aconsegueixen
colar-se als partits decisius de la
temporada, els que determinen

quins dos equips passaran a ju-
gar competició estatal la tempo-
rada que ve.

Els badalonins hauran de
tornar a viatjar a Salou, ja que la
darrera fase de la temporada es
disputarà al pavelló municipal
d’aquest del poble. Els de Sant
Josep jugaran la segona semifi-
nal contra el CB Roser de Bar-
celona a les vuit del vespre de
demà passat. Abans, però,
s’haurà jugat la semifinal entre el
CB Vic i el Mataró-Boet.

Els guanyadors d’aquests par-
tits s’hauran assegurat pujar de
categoria i també es veuran les ca-
res en la gran final, l’endemà a
dos quarts d’una del migdia.
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